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NOVINY Z JIŽNÍHO MĚSTA | LEDEN 2022

JIŽNÍ
MĚSTO

Milí sousedé, 
stojíme na prahu roku 2022 a všichni si určitě dáváme různá 
novoroční předsevzetí, která se nám podaří více či méně 
splnit. Rok 2022 bude nejen na Jižním Městě rokem komu-
nálních voleb a my vám slibujeme, že volební kampaň 
povedeme věcně a slušně tak, aby vás k podzimním volbám 
přišlo co nejvíce a svým hlasem jste rozhodli o dalším směřo-
vání Prahy 11 v letech 2022 až 2026.

Chci vám i vašim blízkým do nového roku upřímně popřát 
hodně zdraví. Jak moc je zdraví důležité, vidíme ještě inten-
zivněji poslední dva roky. I proto jsme prosadili pokračování 
pohotovosti na Jižním Městě. A ještě jedna věc je podstatná 
(mimochodem psal jsem o ní již před rokem), a to vzájemná 
ohleduplnost a tolerance k ostatním. V době, kdy tato slova 
čtete, jste už do nového roku vykročili a my věříme, že to bylo 
pravou nohou.

Ing. Martin Horák, zastupitel Prahy 11

Milí sousedé,
v tomto čísle najdete kromě informací z Prahy 11 i to nejzají-
mavější z dění na pražském magistrátu, kterému se aktuál-
ně věnuji zhruba stejně jako práci pro Jižní Město.

Aby naše Praha 11 vzkvétala, potřebuje silnou oporu v hl. m. 
Praze. Městská část totiž není samostatnou obcí a v celé řadě 
činností se bez pomoci “velké Prahy” neobejde. Bohužel 
Praze poslední 3 roky vládne absolutně nekompetentní 
koalice pirátského primátora Hřiba, která prakticky nic 
nedělá, pouze zdražuje, co může. Současné vedení Prahy 
také bohužel nespravedlivě zvýhodňuje některé městské části 
na úkor jiných. Třeba Praha 10 dostala už před delší dobou půl 
miliardy korun na opravu radnice, kterou ale nikdy nezahájila. 

Jsou to peníze, které mohly dostat jiné městské části 
a hospodařit s nimi, ale pirátský klientelismus je blokuje.

Praha 12 s pirátským starostou zase získala v součtu 370 milio-
nů na dodělání jejich nové radnice. Naopak Praze 11 magistrát 
“hodil na hlavu” výstavbu problematické Arény ledových 
sportů, příliš nepomohl ani se složitou rekonstrukcí ubytovny 
Sandra a třeba o stavu našich silnic a chodníků se nemá smysl 
ani bavit, ty magistrát roky prakticky ignoruje. 

Proto se chci více věnovat celopražským tématům s dopa-
dem na Jižní Město a kolega Martin Horák vás bude zase více 
informovat o dění v Praze 11. 

Na závěr bych vám chtěl říct, že se celý tento rok budeme také 
nově každý měsíc setkávat prostřednictvím pravidelné stránky 
o tom, co hnutí ANO na Praze 11 dělá, v radničním časopise 
Klíč. Zde necháme část prostoru i vám, občanům Prahy 11. 
Samozřejmě nejčerstvější informace najdete na mém 
Facebooku a Twitteru. Pokud mě ještě nesledujete, budu 
moc rád, když začnete.

Ing. Ondřej Prokop, zastupitel 
hl. m. Prahy a Prahy 11

TO, CO SE V KLÍČI NEDOČTETE

IngOndrejProkop

oprokop
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POVEDLO SE NÁM V ROCE 

STROM SPLNĚNÝCH PŘÁNÍ
Jako každý rok jsme se i letos s kolegy zapojili do akce 
Jihoměstské sociální a. s. Strom splněných přání, který byl již 
tradičně umístěn v prostorách obchodního centra West�eld 
Chodov. Díky této akci se podařilo splnit vánoční přání 
mnoha osamělým seniorům a z toho máme vždy velkou 
radost.                 Ing. Martin Horák

ZAHRADY OPATOV 
PŘINESOU PRAZE 11 
AŽ 3 MILIONY MĚSÍČNĚ

Žádná jiná městská část ani samotné hl. m. Praha 
v posledním desetiletí nepostavily tak rozsáhlý 
bytový objekt jako naše Praha 11. S celkem 194 
bytovými jednotkami, řadou nebytových prostor 
a garážemi jde opravdu o unikát!

Projekt Zahrady Opatov byl od svého začátku pod 
palbou kritiky a počáteční provoz tomu nasvědčo-
val. Vše se ale změnilo v posledních letech pod 
vedením ředitele Jihoměstské majetkové Radka 
Adamce. Aktuální obsazenost objektu je 98 %, 
příjem z něj je na úrovni cca 3 miliony Kč měsíčně.

Jsem také rád, že se i přes velký tlak na ziskovost 
projektu podařilo v objektu vyčlenit řadu bytů 
s regulovaným nájemným pro rodiny našich 
jihoměstských učitelů a učitelek. 

Ing. Ondřej Prokop

RECYKLACE OLEJE NOVĚ
NA JIŽŇÁKU

Dlouho jste nám posílali dotazy ohledně recyklace 
oleje na Jižním Městě. Podařilo se nám to vyřešit 
a máme tu nově kontejnery na sběr použitých 
jedlých olejů a tuků. 

Dosud bylo možné oleje zdarma odevzdávat jen ve 
sběrném dvoře v ul. Bartůňkova. Od listopadu je 
však nově zřízeno celkem 16 veřejně dostupných 
kontejnerů na již stávajících stanovištích tříděného 
odpadu. Kontejnery poznáte snadno, mají �alovou 
barvu víka.

NÁDOBY NA OLEJ NAJDETE ZDE:
Zdiměřická 5, Stříbrského 12,  Štichova 14, 
Kosmická 11, Lažanského 8, U Kolonie 15, 
V Benátkách 4,  Kloboukova 32, Kloknerova 10, 
Blažimská 8, Brandlova 3, Brodského 2, K Jezeru 
40, Valentova 3, K Remízku 846, Hrdličkova 
2197/13 



JIŽNÍ MĚSTO ŽĲE | LEDEN 2022

Své podněty a nápady posílejte na praha11@anobudelip.cz | www.jiznimestozĳe.cz | fb.com/IngOndrejProkop 3

ZŠ KE KATEŘINKÁM  
REKONSTRUKCE 
A ZATEPLENÍ

V loňském roce se nám podařilo dokončit zatep-
lení části fasád a výměnu oken severní fasády 
u pavilonů D1 a D2. Zateplení se týkalo i tělocvič-
ny. Věřím, že v opravách se bude pokračovat 
i nadále. Osobně totiž řeším na magistrátu dotaci 
na další práce tak, aby vše bylo během léta letoš-
ního roku dokončeno. Tak snad to naši radní 
“nezazdí” jako spoustu jiných věcí.

Ing. Ondřej Prokop

Věděli jste, že základní 
školu tvoří celkem 10 pavi-
lonů, které jsou propojeny 

třemi spojovacími 
chodbami?

DOKONČENÍ PŘESTAVBY 
KŘIŽOVATKY 
OPATOVSKÁ X CHILSKÁ

2021 

Asi si vybavujete ten hrozný průplet, když se 
sjíždělo od Průhonic z D1 na Háje. Roky tam byla 
velmi složitá situace a šlo o místo častých doprav-
ních nehod. Nově přibylo rameno z dálnice a tento 
nebezpečný průplet zmizel. Veškerá auta jedoucí 
z dálnice na Opatov, nebo dále do Hostivaře už 
mají vlastní sjezd a světelnou signalizaci. Po více 
než 12 letech, kdy jsme o úpravu usilovali, je 
zázrak, že se to naší městské části povedlo vybojo-
vat!  I přesto, že jde o změnu k lepšímu, může nová 
úprava ještě způsobovat komplikace řidičům, kteří 
o změně nevědí. Věřím, že je to jen dočasný 
problém a všichni nakonec oceníme tuto dlouho 
žádanou změnu.

TŘI ÚSPĚŠNÉ ROKY 
NA JIŽNÍM MĚSTĚ A 
MNOHO DOKONČE-
NÝCH PROJEKTŮ 

Uplynulé tři roky byly plné úspěchů a jsem ráda, že je tak 
mohu i osobně hodnotit. O ty nejzásadnější z nich se 
s vámi ráda podělím. Jako první zmíním územní studii 
na okolí stanic metra Opatov a Roztyly. Mám velkou 
radost, že se nám ji ve spolupráci s hlavním městem 
a občany podařilo připravit, byť zrovna ke studii Roztyly 
jsme měli zásadní výhrady. Dalším velkým tématem 
byly restituce, kde jsme s kolegy dosáhli velké většiny 
oprávněných nároků restituentů. Šlo o téměř 20 let 
neřešený problém, který bránil revitalizaci některých 
vnitrobloků, dotvoření Centrálního parku i možným 
nástavbám na stávajících parkovištích. Vzájemnou 
dohodou i vhodnou směnou pozemků se Praha 11 
zbavila vleklých soudů s restituenty a ještě se poda-
řilo pro městskou část ušetřit 38 mil. Kč za vysoké 
nájmy pozemků, úroky a soudní poplatky. Aktivně jsem 
se také podílela na přípravě a realizaci 
vnitrobloků, na přípravě venkovního koupaliště pro Jižní 
Město i na dotváření Centrálního parku. 

Jak vidím rok 2022? 
Co mě a mé kolegy čeká v tomto roce? 
- vyřešit složitý problém kolem výstavby Areálu ledo-
vých sportů, 
- projednat územní studii okolí metra Háje,
- pomoci při přípravě lázeňského projektu MEDICAL SPA 
v lokalitě Hostivařské přehrady na Hájích. 

Marta Šorfová, členka ZMČ Praha 11

Přestavba této křižovatky byla jednou z mých priorit, 
když jsem vstupoval do politiky na Jižním Městě, 
a bylo pro mě naprosto šokující zjistit, že nápad na 
rekonstrukci už existuje mnoho let, ale vlastně se jen 
válí v šuplíku, protože s ním nikdo nic nedělá. Proto 
jsme s kolegyní Martou Šorfovou v roce 2019 založili 
pracovní skupinu, přednesli své požadavky TSK a věc 
tímto po asi 12 letech nečinnosti konečně rozjeli.

Tomáš Bříza
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PROSINCOVÉ ZDRAŽENÍ 
ODPADŮ
TEN NEJOŠKLIVĚJŠÍ VÁNOČNÍ DÁREK OD PRIMÁTORA HŘIBA

Primátor Hřib umí nejlépe jednu věc: 
zdražovat  Pražanům vše, co může.
Co už stihla vláda Zdeňka Hřiba (Piráti) a Jana Čižinské-
ho (Praha Sobě) a jejich spojenců Pražanům zdražit? 
Zde máte přehled toho nejpodstatnějšího:

Vodné a stočné se stihly zdražit dokonce 
několikrát. A to i navzdory tomu, že vláda hnutí ANO 
Andreje Babiše snížila daň o 5 % a ostatní města vodu 
buď zlevnila nebo nezdražila! 

Svoz odpadů zaznamenal +30 % nárůst v roce 
2019 a +90 % v roce 2021, celkem zdražení na více než 
dvojnásobek!

Ceny nájmů v městských bytech
se zvýšily v době nejtěžší fáze koronavirové epidemie, 
přičemž průměrné zdražení činí 130 %.

Zvýšení daně z nemovitostí se týká 
mnoha městských částí Prahy. Nárůst se v jednotlivých 
městských částech liší, jde tak o 40%, 80% a 100% 
zdražení!

Jízdné v MHD je dražší od 1. srpna 2021 
a cena jízdenek na 30 minut se zvedla z 24 Kč na 30 Kč, 
u devadesátiminutového jízdného z 32 Kč na 40 Kč. 
Paradoxem po tomto zdražení je, že Praha je asi jediné 
město na světě, kde jsou dražší SMS jízdenky, než ty 
„neekologické“ papírové.

Zdražení lanovky na Petřín
Pokud nemáte Lítačku, za svezení lanovkou zaplatíte 
60 Kč.

Parkovné P+R se na okrajích Prahy od srpna 
zdražilo z 20 Kč na 50 Kč a u parkovišť blíže centru 
dokonce z 20 Kč až na 100 Kč, jde tedy o pětinásobné 
zdražení!

Zdražení ubytovacího poplatku
z 21 Kč na 50 Kč v době nejtvrdší koronavirové krize. Už 
tak těžce přežívající turismus dostal další tvrdou ránu.

Zrušení slev na čipované psy

Těsně před Vánocemi pirátská koalice primátora Zdeňka 
Hřiba i přes silný odpor opozice protlačila výrazné zdraže-
ní vývozu odpadů pro Pražany. A to navzdory tomu, jaký 
je neustále kolem kontejnerů i košů nepořádek. I když se 
četnost svozů a zlepšení služeb neplánuje, za svoz 
odpadů si přesto připlatíme!

Zcela nepochopitelné na nové vyhlášce je to, že rodin-
ným domům s nejmenšími popelnicemi, kde často 
bydlí bohatší lidé, se vývoz odpadů ZLEVNÍ, kdežto 
u nás na sídlišti, u panelových domů s největším 
typem popelnic, se služba VÝRAZNĚ ZDRAŽÍ! Čtyřčlen-
ná rodina na sídlišti si tak za vývoz odpadu od letošního 

roku připlatí minimálně 1600 Kč navíc! Hnutí ANO 
bojovalo až do konce za to, aby se vývoz odpadů nezdra-
žil vůbec. Předložili jsme i vlastní protinávrh, který to řešil. 
Bohužel vše bylo marné a koalice Pirátů, Prahy Sobě Jana 
Čižinského a Spojených sil pro Prahu (TOP 09 - STAN) si 
protlačila maximální navržené zdražení. Je třeba připo-
menout, že to není první zdražení vývozu odpadků za 
Hřibovy vlády, před dvěma lety zdražili už jednou, a to 
o 30 %. Toto druhé zdražení na sídlištích dělá 90 %, 
dohromady tedy 120 %! Vážení Pražané, víte, že dnes 
tak máte svoz odpadu v Praze více než 2x dražší, než 
tomu bylo za vlády primátorky Adriany Krnáčové 
(ANO)?!

VÝVOZ ODPADŮ NA SÍDLIŠTÍCH 
O 1 600 KČ DRAŽŠÍ!

…a to jistě není vše, v mapování zdražování života pirátské koalice budeme pokračovat zase příště.
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JEDNA ZASTÁVKA JARO 
NEDĚLÁ, PANE PRIMÁTORE
Řeč je o výměně mobiliáře na pražských zastávkách MHD. 
Město se rozhodlo neprodloužit smlouvu s �rmou JCDe-
caux, která roky zastávky spravovala, provozovala na nich 
reklamu a z ní městu odváděla část výnosu. Původní plán 
Prahy na 930 zastávek byl snížen na 745. Co se ale poda-
řilo zvýšit, a to téměř na trojnásobek, jsou náklady. 
Původně měla jedna zastávka Prahu stát 325 tis. Kč, 
dnes je cena tři čtvrtě milionu!
      
Plán, který jsme my ještě ve vedení magistrátu představi-
li, počítal s tím, že město získá nový design zastávek 
a světového partnera. Nyní to město pod pirátským vede-
ním dělá na koleni, celá zakázka je netransparentně scho-
vána do městských �rem a zatím známe jen náklady 
a pilotní projekt pár zastávek. Přitom do konce roku 2021 
jich dle plánu mělo být vyměněno několik stovek.
      
Ještě horším problémem než samotné prodražení a zpož- 
dění je, že Praha nemá vyřešeno, kdo a za jakých podmí- 
nek se o ně bude starat. Hřib říká, že se o zastávky postará 
Dopravní podnik. Tak se tady můžete podívat, jak se 
o některé zastávky Dopravní podnik stará. Opravdu 
chceme této �rmě svěřit nový mobiliář za stovky milionů?

Za jakých podmínek bude prodávat reklamu? Smlouva 
s JCDecaux, kterou Piráti označili za nevýhodnou, přiná-
šela Praze miliony korun ročně. Kdo a za jakých podmínek 
bude reklamu spravovat, se doteď neví, jisté je ale jedno: 
už teď se z městského mobiliáře stal prapodivný projekt, 
který bude Prahu stát stovky milionů Kč a výnosy (mini- 
málně zatím) žádné nepřinese.
      
Piráti a Čižinského Praha Sobě, která má dopravu v gesci, 
opět dokázali ze ziskového produktu udělat prodělečný 
a rozdíl zaplatí bohužel všichni Pražané.

Ing. Ondřej Prokop

HNUTÍ ANO PODPORUJE PROJEKT 
TRENÉŘI VE ŠKOLE
Praha by měla podporovat smysluplné, přínosné 
programy pro děti a projekt Trenéři ve škole přesně 
takový je. Pandemie hodně dopadla také na děti 
a dlouhý lockdown je omezil v jejich sportovních 
aktivitách, přičemž návrat ke sportu se ne vždy podařil. 
Spousta dětí dnes trpí nadváhou i psychickými problémy. 
I proto jsem chtěl na zasedání zastupitelstva předložit 
usnesení, které by městským částem pomohlo s �nanco-
váním tohoto projektu.  O to víc je smutné, že koalice 
odmítla zařadit tento bod na jednání zastupitelstva. 

Tento projekt přitom už dva roky v některých částech 
Prahy funguje a je založen na spolupráci místních klubů 
se základními školami. Vyškolení trenéři různých sportů 
pomáhají v tandemu učitelkám prvního stupně základ-
ních škol v hodinách tělocviku. Cílem je rozpohybovat 

všechny děti, nadchnout je pro sport a zlepšit jejich 
motoriku. Trenéři ve škole působí už na 88 základních 
školách v hl. m. Praze, například i u nás v Praze 11, 
a aktuálně je do něj zapojených téměř 10 tisíc dětí 
z prvního stupně základních škol. 

Ing. Ondřej Prokop
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ZDIMĚŘICKÁ 
KAUZA ČTYŘPATROVÉHO DOMU MÍSTO KOTELNY 
SMĚŘUJE K DOBRÉMU KONCI

O nástavbě kotelny Zdiměřická jsem vám mnohokrát psal 
i točil video na svůj Facebook. Důvodem byly vaše časté 
dotazy, kde jste mě žádali o pomoc s touto situací, o což 
jsem se také maximálně snažil.

Společně s opozičním Hnutím pro Prahu 11 jsme na
prosincovém zastupitelstvu úspěšně prosadili usnesení, 
které jasně říká developerovi, že stavbu v této podobě 
městská část v místě nechce a ukládá radě využít všech 
zákonných možností výstavbě zabránit. Osobně to vidím 
jako velké vítězství nás všech, kteří jsme vyvinuli intenziv-
ní tlak na radu, aby se ve věci projektu Zdiměřická jedno-
značně postavila na stranu občanů. Na tomto hlasování 
se zcela jasně ukázalo, kdo stojí za občany a kdo spíše hájí 
zájmy developerů. Usnesení proti výstavbě projektu na 
obranu místních občanů na zastupitelstvu nepodpořili:

  Jiří Dohnal (Piráti)

  Jan Mejsnar (Piráti)

  Martin Muzikant (Piráti)

  Radka Soukupová (STAN)

  Tomáš Jileček (TOP09)

Těchto 5 jmen si prosím dobře zapamatujte. A hlavně 
strany, ze kterých dotyční jsou, neboť jsou to lidé, kterým 
nástavba kotelny Zdiměřická (a asi i další projekty) nevadí 
a chtěli potopit usnesení, které ukládá radě, aby proti 
výstavbě použila veškeré nástroje, které má k dispozici!!!!  
A kdo je tady pak “betonářem”?

Závěrem bych rád poděkoval všem, kteří mi o tomto 
projektu psali. Je více než patrné, že občanská společnost 

má smysl a sílu k tomu, aby něco změnila. Nebojte se mi 
kdykoliv napsat na Facebooku nebo Twitteru či na e-mail 
prokopO@praha11.cz - MÁ TO SMYSL!

Ing. Ondřej Prokop

TATARKOVA
DALŠÍ BYTOVÝ DŮM OMEZU-
JÍCÍ OBYVATELE JIŽŇÁKU?

Koncem minulého roku byl také na výboru pro územní 
rozvoj projednán záměr výstavby bytového domu při 
nároží ulic Tatarkova a Mnichovická se 2 podzemními a 5 
nadzemními podlažími. Radnice v čele se starostou Jiřím 
Dohnalem to nikde pochopitelně neinzerovala. Jsem 
zásadně proti tomu, aby byla bytová výstavba v Praze na 
úkor stávajících obyvatel sídlišť, a tím se zastavovaly 
proluky a nekoncepčně se zabíraly poslední volné 
plochy u našich domů. A přesně to teď hrozí. Je to jen 
další snaha o nekoncepční zastavování velmi cenného 
území v okolí Hájů a musíme udělat vše pro to, aby se to 
nestalo. Díky odporu hnutí ANO Rada MČ Praha 11 nako-
nec dala negativní stanovisko i pro tento záměr. Opět 
jsme tedy společně vyhráli a ubránili cenná území kolem 
Hájů před nekoncepční zástavbou.

facebook.com/IngOndrejProkop

SLEDUJTE:
@IngOndrejProkop

LIKE

oprokop

@oprokop
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Rekonstrukce bývalého ubytovacího domu Sandra je 
největší investiční akcí Prahy 11 za dlouhé roky. Na zatím 
realizované části je odvedeno mnoho velmi dobré práce 
a myslím si, že Ondřej Prokop se nemá za co stydět. Bohu-
žel však po jeho odvolání se dál už nic moc zásadního 
neděje a gesce připadla starostovi, jehož druhá gesce 
jsou pak �nance. Pana starostu jsem tedy rozhodně čekal 
při prohlídce rozestavěné Sandry, kam jsem se přišel 
podívat a zkontrolovat, jak opravy pokračují. Myslím, že 
by ho to mělo s ohledem na jeho gesce zajímat. Bohužel, 
pan starosta se prohlídky nezúčastnil.  

Prohlídku jsem tedy absolvoval bez starosty s některými 
kolegy zastupiteli a za přítomnosti pracovníků zhotovite-
le společnosti Hochtief. Původní projekt někdy z roku 
2014 není zrovna dokonalý a zdaleka neobsahoval všech-
ny náležitosti nezbytné k dobré rekonstrukci. Dům má 
mnoho moderních prvků, kvalitní panelové LED osvětle-
ní, vlastní serverovnu. 

V nejvyšším podlaží jsou dva velmi pěkné byty 3+1/L, ze 
kterých je nádherný výhled na jih. Tyto byty jsou vybave-
ny klimatizací.

Bohužel prohlídka dalších částí objektu už tak veselá 
nebyla.  Střecha je v zoufalém stavu a nic než generální 
rekonstrukci si prostě nezaslouží, to samé je případ balko-
nů.

Původní nápad opozice na zbourání Sandry místo rekon-
strukce nepovažuji za ekonomicky proveditelný. Nákup 
budovy stál přes 300 milionů Kč, zbourání by stálo cca 90 
milionů. Rekonstrukce je dle mého pohledu sice proble-
matickou, ale jedinou možností. Nezbývá než zatnout 
zuby a projekt dokončit. 

Tomáš Bříza

PODCHOD V ULICI RYŠAVÉHO 
OPRAVEN A VZNIKL I NOVÝ PŘÍ-
STUP DO MEDICENTRA
Koncem loňského roku byl zprovozněn podchod Ryšavé-
ho/Dědinova u Medicentra. Novinkou je i krásná barevná 
výmalba od dětí, Doufejme, že vydrží co nejdéle.  
A to není všechno! Hodně jste mi psali i o možnosti 
propojení přímo z autobusové zastávky po tom, co se 
zbourala bez náhrady tamnější lávka. Nyní je i toto vyře-
šené! 

LÁVKA U PENNY NOVĚ SE SÍTĚMI 
PROTI HOLUBŮM
Další z vašich častých dotazů a žádostí bylo vyřešit 
problém s holuby kolem lávky v ulici Hlavatého u bývalé-
ho Penny. A tak jsem to s vlastníky i přes napjaté vztahy 
zařídil a domluvil. Na lávku bylo nainstalováno několik sítí 
na místa, kde se holubi nejvíce srocovali. Prostě jen další 

důkaz toho, že mlčení a nicnedělání radnice není nejlepší 
způsob, jak zastupovat občany. I ve sporech se totiž dá 
korektně spolupracovat a hledat řešení.

OPRAVENÍ SOCHY NA POŠEPNÉHO 
NÁMĚSTÍ V REKORDNÍM ČASE 
Díky vám jsem se o rozbité soše na Pošepného náměstí
dozvěděl rychle a mohl sjednat nápravu. Podařilo se mi 
v rekordním čase sochu nechat opět správně usadit na 
své místo. Děkuji občance, která mi informaci poslala jako 
první a prosím, posílejte mi dál tipy, na které na Jižňáku 
narazíte.

DOKONČENÝ CHODNÍK U ZAHRAD 
OPATOV
Další podnět od jednoho z našich sousedů se žádostí 
o opravu chodníku na sídlišti u Zahrad Opatov jsme zpra-
covali rychle, s ničím jsme nezaháleli a chodník je oprave-
ný.

REPORTÁŽ TOMÁŠE BŘÍZY
Z REKONSTRUKCE SANDRY

PIŠTE NÁM, MÁ TO SMYSL
Pokud víte o čemkoliv, co je třeba na Jižňáku dát do pořádku, 
neváhejte nám napsat! Také sledujte pravidelně měsíčník Klíč, 
kde nově od ledna najdete na stránce 12 celou stranu věnova-
nou od nás vám, občanům.

praha11@anobudelip.cz

TOHLE UŽ JSME DÍKY VÁM SPOLEČNĚ DOKÁZALI:
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VYLUŠTĚTE SI

VYBARVI SI

VYLUŠTILI JSTE TAJENKU? 
Pošlete nám ji na e-mailovou adresu praha 11@anobudelip.cz 
a do předmětu uveďte „KRÍŽOVKA“

VÝHRA: 
5x POUKAZ NA NÁKUP V LIDLU V HODNOTĚ 500 KČ
Výherce budeme kontaktovat e-mailem.
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